

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: MIDDLE EAST COMPLEX FOR ENG. ELECTRONICS &amp; HEAVY INDUSTRIES Date: 25-01-2026 10:33:33 AM Subject: Other Material Information</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مجمع الشرق الاوسط للصناعات الهندسية والالكترونية والثقيلة التاريخ: 25-01-2026 10:33:33 AM الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى</p>
<p>MIDDLE EAST COMPLEX FOR ENG. ELECTRONICS &amp; HEAVY INDUSTRIES announces the occurrence of the following material event:</p>	<p>تعلن شركة مجمع الشرق الاوسط للصناعات الهندسية والالكترونية والثقيلة عن وقوع الحدث الجوهرية المبين أدناه للشركة:</p>
<p><b>Material Event</b></p>	<p><b>الحدث الجوهرية</b></p>
<p>Date of event: 13-01-2026</p>	<p>تاريخ الحدث الجوهرية: 2026-01-13</p>
<p>Any law suits brought by or against the Company or any judicial or labor disputes that might materially affect the Company's financial position, whereby the Commission must be provided with a thorough report about such proceedings or disputes, and their expected impact on the Company's profitability and financial position</p>	<p>الدعاوى التي أقامتها أو أقيمت عليها أو أي نزاعات قضائية أو عمالية والتي قد يكون لها اثر مادي على المركز المالي للشركة مع تزويد الهيئة بتقرير واف عن تلك الدعاوى أو النزاعات، وأثرها المتوقع على ربحية الشركة ومركزها المالي</p>
<p>With reference to our disclosure dated 15/01/2026, reference number 3/2026, concerning the press release published in Al-Balad newspaper on 14/01/2026 regarding the disclosure by Investors Industrial and Real Estate Company (Public Shareholding) of updates related to a lawsuit filed by us, the court has issued a ruling in the initial civil case No. 6072/2022 between the plaintiff, Middle East Complex for Engineering, Electronic and Heavy Industries Company (P.A.C.), and the defendants, Investors Industrial and Real Estate Company (Public Shareholding) and United Arab Investors Company. The court dismissed the case against all defendants and ordered the plaintiff to pay the fees, expenses, and attorney's fees. The decision is subject to appeal according to legal procedures. We would like to inform you that Middle East Complex for Engineering, Electronic and Heavy Industries Company (P.A.C.) will appeal the decision according to legal procedures and within the specified timeframe. The company also received the decision issued by the Amman Court of First Instance on Thursday, January 22, 2026. There is no financial impact on the company's financial statements. Send feedback</p>	<p>بالإشارة الى افصاحنا بتاريخ 2026/01/15 رقم مجمع 2026/3/ المتعلق في النبا الصحفي الذي نشر في جريدة اخبار البلد بتاريخ 2026/01/14 المتعلق بإفصاح شركة المستثمرون الصناعية والعقارية المساهمة العامة عن مستجدات تتعلق بدعوى قضائية أقيمت من قبلنا , ان المحكمة قد اصدرت حكما في الدعوة البدائية الحقوقية رقم 2022/6072 المتكونة بين المدعية شركة مجمع الشرق الأوسط للصناعات الهندسية والالكترونية والثقيلة م.ع.م والمدعي عليهما شركة المستثمرون الصناعية والعقارية المساهمة العامة وشركة المستثمرون العرب المتحدون انه قد رد الدعوى عن جميع المدعي عليهم مع إلزام الجهة المدعية بالرسوم والمصاريف واتعاب المحاماة علما ان القرار قابل للاستئناف وفق الإجراءات القانونية ونود اعلامكم ان شركة مجمع الشرق الأوسط للصناعات الهندسية والالكترونية والثقيلة م.ع.م ، سوف تقوم باستئناف القرار حسب الإجراءات القانونية وضمن المداه المحدده لها . وعلما ايضا بأن الشركة استلمت القرار الصادر عن محكمة بداية حقوق عمان يوم الخميس الموافق 2026/01/22 لا يوجد اثر مالي على البيانات المالية للشركة.</p>

Please accept our sincere thanks and appreciation.

Chairman of Board of Directors

User Name: hanadi aqarbawi

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام.

رئيس مجلس الإدارة

اسم المستخدم: hanadi aqarbawi